

Box/ item inventory 装箱单便签

Upon arrival at their destination country, all shipments, whether boxes or bags, are x-rayed. The inventory listing the contents of the container is then compared to the x-ray image. If they don't match, the shipment is opened and physically inspected by Customs Officials, causing delays and additional charges. Please read our China Import Duty & Tax Regulation and List of Prohibited Goods pages before packing.

中国海关定会X光扫描您的每一个箱子并与装箱单核对。如果有必要,也会开箱核实。请务必如实申报。瞒报会产生高额的额外费用,同时海关可予行政立案处罚甚至刑事立案移交司法处理。装箱前,请阅读《个人分运行李物品入境中国相关规定》及禁运物品》,避免装入限运和禁运物品。

第几号箱

Box/ Item number

Description of contents	物品名称	Quantity 数量

What should I do with this label?

- 1. As you pack, please list the contents of each Box/item onto this sheet (one sheet per box or item) in the "Description of contents" section and number each "Quantity".
- 2. Take a photo of each Box/item inventory so you can used this as a reference when completing the online inventory. Please note that an image alone is not acceptable for Customs inspection.
- 3. Place the Box/Item inventory sheet inside the packed Box/Item to which it relates before securely sealing it. You will then have a list of your shipment's contents when you unpack."
- 4. Write the Destination Country, Job Reference and Box/item number on the outside of each Box/item failure to do this could delay your shipment and result in additional charges
- 5. Don't worry if you run out of Box/item inventory sheets you can easily download the PDF from our website and print more copies.

这份装箱单便签很重要! 请按照下面5点操作。

- 1. 您现场装箱时一边装箱,一边记录物品名称及相应的数量,以免错漏(一个箱子一张装箱单便签)。
- 2. 填完后,用手机拍照此装箱单便签,以便您之后用于参照填写您的在线装箱清单及海关表格。请留意,仅凭此便签的照片不可被用于海关清关。
- 3. 将这份填好的装箱单便签·放在箱内物品最上面·最后封箱。这可降低海关开箱核实时将全部物品倒出来的机率· 且方便您收到物品开箱时整理您的物品。
- 4. 您需要在箱子外面填写好您的目的地国家、订单号和箱子序号。如不填写,司机将拒绝此次提货,您需付费重新安排第二次提货。
- 5. 万一我司提供的装箱单便签不够用,您可以登录我司官网下载并自行打印。